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Цель. Идентификация бактерий с помощью бактериофагового биопрепарата. 

Материалы и методы. Произведена идентификация фитопатогенных бактерий с 

применением бактериофагового биопрепарата  

Результаты. Идентификация выделенных штаммов как Pectobacterium carotovorum 

subsp. carotovorum на основе бактериофагов была доказана полученными результатами 

биохимических свойств бактерий.  

Заключение. Проведенные исследования фагоиндикации показзывают возможность 

применения схемы идентификации бактерии P. carotovorum spp. carotovorum, используя 

бактериофаговый биопрепарат 
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Aim. Identification of bacteria using bacteriophage biopreparation. 

Materials and methods. Identification of phytopathogenic bacteria with the use of bacte-

riophage biopreparation was carried out. 

Results. The identification of the isolated strains as Pectobacterium carotovorum subsp. 

carotovorum based on bacteriophages was proved by the results of the biochemical properties 

of bacteria 

Conclusions. The conducted phagoindication studies show the possibility of using the 

identification scheme of the bacterium P. carotovorum spp. carotovorum using a bacteriophage 

biopreparation. 
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